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Laat ik me eerst even voorstellen. 

Mijn naam is John Hoogma. Geboren en getogen in Steenwijk. In de jaren 60, 

ik was een jaar of 16, waren er voor jongeren in Steenwijk geen 

uitgaansmogelijkheden. Dus organiseerden we dat zelf. Met een aantal 

vrienden richtten we jeugdsociëteit de Pest op. Voor de details verwijs ik naar 

mijn artikel in het kwartaalblad van de historische vereniging (5/2017): 

“Opkomst en ondergang van sociëteit de Pest”. Dat was een mooie tijd.  

Op mijn 26e werd ik geroepen om de minister van Financiën te helpen. En 

verliet noodgedwongen Steenwijk. Ik werd uitgeleide gedaan door de 

toenmalige burgemeester, de heer Molendijk. Hij vond het jammer dat ik 

vertrok maar hing mij deze sleutel om met de woorden: Met de sleutel van de 

stadspoort ben je altijd welkom in het mooie Steenwijk.  

Sinds een aantal jaren woon ik hier weer. In het centrum van de stad met 

inmiddels zeer veel uitgaansmogelijkheden. De tijd was ook in Steenwijk niet 

stil blijven staan. Een prachtige markt en een flonkerende fontein sieren het 

hart van Stad. De zichtstraten Kalverstraat en Waagstraat met een 

fantastische blik op de Steenwijker toren en de OLV kerk, bleken sfeervol 

bestraat. Wel viel mij op dat de zinken vuilnisemmers van weleer waren 

vervangen door megacontainers.  

Aanvankelijk dacht ik: oja, ’t is vuilnis-ophaaldag. Dat bleek verkeerd gedacht. 

De megacontainers van de ondernemers werden wel geleegd, maar bleven 

daarna dag en nacht staan. In de Kalverstraat en de Waagstraat staan wel 12 

van die grote joekels. Geen gezicht. Zeker niet voor de inwoners en de vele 

toeristen die komen genieten van de oude vestingstad. 

Ik herinner me een foto in de Opregte van 21 oktober 2019:  de fontein met 

paars-roze gekleurde waterstralen en de monumentale gevels op de 

achtergrond. Een plaatje. 

Enkele dagen later stond er een foto in de krant genomen met de rug naar de 

fontein met een doorkijkje van de Waagstraat richting OLV- kerk:  

7 megacontainers ontsierden het zicht.  

In mijn onschuld dacht ik: ‘Op het gemeentehuis lezen ze toch ook de Opregte 

dus het college zal wel in actie komen, want die containers staan daar in strijd 

met de APV. 

Op 9 sept. 2020 stond er een bericht in de Opregte dat honderden maden 

vanuit de containers oprukten naar het gemeentehuis. Na klachten van 

ondernemers, die de permanent geplaatste megacontainers ook zat zijn, rukte 

de gemeentereiniging uit en vocht de maden terug in de containers.  



Eind vorig jaar zijn door de raad vragen gesteld aan het college over deze al 

meer dan 10 jaar durende overlast. Het antwoord van het college staat in 

stuknummer 36, agendapunt 10.  

Ik vat de voorgenomen oplossing kort samen:  

- De 35 megacontainers mogen blijven staan.  

- De 35 megacontainers onttrekken we aan het zicht door een afdak te 

plaatsen en door een strook beplanting aan te brengen. 

  

MdV  ik deel deze oplossing niet.   

Vandaag stelt het college voor het stuk voor kennisgeving aan te nemen. Dat 

komt op mij over als: ‘gooi maar in de blauwe container’.  

MdV. Zowel inwoners van Steenwijk als toeristen willen toch niet altijd 

geconfronteerd worden met zo’n 35 megacontainers. Bovendien is de 

gekozen oplossing symptoombestrijding en strijdig met wettelijke bepalingen. 

Immers:  

- de voorgenomen oplossing blijft in strijd met de APV want de 

containers blijven op de openbare weg staan;  

- de papiercontainers zijn brandgevaarlijk 

- de containers voor restafval blijven een onwelriekende bron op warme 

dagen 

- de historische vereniging en de monumentencommissie zijn 

vermoedelijk niet blij met hoge bosschage in zichtstraten naar 

monumenten in het historisch centrum   

- de doorgangsbreedte voor hulpdiensten is onvoldoende. De 

Waagstraat is ter plaatse 4m80.  Een megacontainer vergt 1 meter. 

Bosschage en loopruimte ook. Samen 2 meter. En voor hulpdiensten 

moet minimaal 3m50 beschikbaar zijn. Dus kom je een kleine meter te 

kort.  

 

MdV Ik rond af: 

Geachte raadsleden: Laat uw wethouders de wet houden. En stoppen met de 

uitwerking van het onzinnige voornemen. Eis aanleg van ondergrondse 

containers voor bedrijfsafval, zoals in alle andere gemeenten het geval is.  

Vraag het college toe te zeggen dat zij voor bedrijfsafval ondergrondse 

containers zullen realiseren. En wijzig na de toezegging door het college de 

wijze van afdoening van stuknummer 36, in categorie IV. 

Ik dank u wel.  


